
Dodiplomski univerzitetni študij sem najprej 
nadgradila s sodelovanjem v Študentskem svetu 
Fakultete za logistiko. Kmalu zatem smo vzpostavili 
tutorski sistem, ki je namenjen predvsem pomoči 
študentom. Redno smo izvajali govorilne ure za 
študente ter jim nudili pomoč pri učenju, na voljo 
smo jim bili tudi za vsa vprašanja, pripombe in 
predloge. Bili smo nekakšna vez med študenti in 
vodstvom fakultete. Seveda smo znali popestriti 
študijske dni, in sicer smo organizirali brucovanja, 
različna tekmovanja, čajanke in druge dejavnosti. 
Vodja tutorjev študentov sem bila do konca svojega 
izobraževanja na Fakulteti za logistiko. Sodelovanje v 
tutorskem sistemu mi je dalo ogromno. Naučila sem 

se predvsem koordiniranja določenih dejavnosti in 
timskega dela, pridobila pa sem tudi organizacijske 
sposobnosti. Vesela sem, da sistem na fakulteti še 
vedno živi.

Ko sem se vpisala na magistrski študij nisem niti 
pomislila, da mi bo ponudil odskočno desko za 
okno v svet. Prodekanica, prof. dr. Maja Fošner, 
me je namreč prepričala, da se udeležim poletne 
šole v Krasnoyarsk-u, v Sibiriji. Spomnim se, kako 
sem se takrat upirala tej izkušnji, a na koncu mi 
je dala ogromno. Izmenjava, čeprav kratkoročna, 
ti odpre nov pogled. Naučiš se zaupanja vase in 
samostojnosti.
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“Ko sem se po gimnaziji odločala za študij, nisem bila prepričana, kam naj 
se vpišem. Želela sem se preizkusiti na različnih področjih, najbolj pa me je 
privlačil poslovni svet. Na informativnem dnevu na Fakulteti za logistiko me 
je za študij logistike prepričal izraz interdisciplinarnost. Nekako je sovpadal z 
mojimi željami. ”

Nevena Knežević je diplomantka magistrskega študijskega  programa Logistika 
sistemov in je zaposlena kot projektni manager v podjetju ERGO Inštitut.
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Po končanem magistrskem študiju sem začela iskati zaposlitev. Nekega dne sem prejela klic od prijatelja, 
ki mi je povedal, da pozna podjetje v Ljubljani, ki išče logista. Z direktorico sva se dogovorili za razgovor in 
se takoj ujeli. Služba je bila moja. In kaj točno počnem danes?
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Sem vodja projektov v podjetju Ergo Inštitut. 
Organiziramo mednarodne konference s področja 
telematike, in sicer v Evropi in na Bližnjem Vzhodu. 
Smo edino podjetje v Sloveniji, ki kaj takega 
pravzaprav počne. Direktno konkurenco nam 
predstavlja samo eno podjetje in še to deluje v 
Angliji. Moje delo je zelo dinamično. Zajema delo s 
področja organizacije, prodaje, nabave, marketinga, 
predvsem pa vključuje potovanja. Končno sem v 
praksi doživela izraz interdisciplinarnost, o katerem 
sem prej govorila. Združila sem prijetno s koristnim. 
V svojem delu uživam. Je pa res, da ni vsak za 
vsako delo, ampak jaz sem se v svojem našla. Moj 
delavnik je fleksibilen, ni v naprej določen, saj 
delujemo v mednarodnem okolju, kjer je potrebno 

upoštevati časovne ter kulturne razlike. Gre za način 
življenja. In tako mi zaenkrat več kot ustreza. Če 
sedaj podrobneje pogledam podrobneje za nazaj 
svojo študijsko pot ugotavljam, da mi je Fakulteta 
za logistiko dala res ogromno. Določena znanja so 
mi prišla še kako prav, predvsem angleščina, ki je 
v mednarodnem okolju nepogrešljiva. Obštudijske 
dejavnosti ter poletna šola so mi odprli okno v 
svet, katerega sem skozi delo začela podrobneje 
spoznavati. 

Fakulteto za logistiko bi tako priporočila vsakomur, ki 
si želi več v enem, torej interdisciplinaren študij, kar 
logistika prav gotovo je.


